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Med anledning av e-postkorrespondens som nått politiker i nämnden från en 

förälder med ett barn boende på Bräcke Östergård önskar M, D, L och KD ställa 

följande frågor till förvaltningen: 

- Hur många barn har i dagsläget verkställighet på Bräcke Östergårds 

korttidsboende? 

- Hur många barn hade verkställighet på Bräcke Östergårds korttidsboende 

2021 respektive 2022? 

 

 

Nämnden för funktionsstöd  
  

  

Fråga 

 

 

2023-06-21 
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